
Referat afdelingsbestyrelsesmøde d. 9. januar 2020 (afd.88) 

Tilstede: Tove, Brith, Inger, Christina og Mette 

1.  Sekretær: Fremover skiftes vi til at skrive referat. 

2.  Markvandring: Vi begynder at notere hvad vi gerne vil have set på/udbedret. 

3.  Det gamle vaskeri: Vi går i ”tænkeboks”. Hvad kan lokalet bruges til? (fx 

motionsrum med kondicykle og romaskine) 

4.  Fælleshus: Der er mange opgaver forbundet med udlejning af det og 

gæsteværelset. På sigt skal der måske være flere om rollen. Det er vist kun Susanne 

og Brith der pt. har nøgler. 

5.  Grundejerforeningen: Mette har været i kontakt med ØB´s formand Katja Hillers. 

Vi afventer stadig en orientering om sagens udfald og det har hun lovet snart 

kommer. 

6.  Facebook-gruppe: Der er flere medlemmer, der ikke længere bor i afdelingen. 

Mette kontakter Katja H., der er administrator for gruppen. 

Tove orienterer ny familie i nr. 5 om facebook-gruppen. 

7.  Repræsentantskabsmøde: Mette deltog. Østjysk bolig er begyndt at arbejde 

udfra FN´s 17 Verdensmål. Især har man fokus på håndtering af affaldssortering, 

besparelse på belysning og at mindske skriftlig post til beboerne (man vil overgå til 

overvejende elektronisk post). 

8. Kursus for nye medlemmer af afdelingsbestyrelse: Inger og Mette deltog. 

Fokus på at få mange beboere til at deltage i beboerdemokratiet. Vi skal prøve at få 

folk til at deltage i det årlige afdelingsmøde. Vi i bestyrelsen kan bla. stille forskellige 

forslag og fx forslå revidering af husorden. 

9. Vindue i fælleshus: Der ligger et gardin i skabet, som Inger gerne vil sy op. 

10. Næste møde onsdag d. 26. februar 2020 kl. 17. 

Referent: Mette 


